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Zagreb, 7. prosinca 2019.  

Broj: 236-1/2019 

PREDSTAVNICIMA U SKUPŠTINI 

ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

IZVJEŠĆE 

 

sa XVIII. sjednice Izvršnog održane 

7.prosinca 2019. godine s početkom u 11 sati  

u BC Podvežica, Rijeka, F.Matkovića 1 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić-dopredsjednik, Loris Matković, Slobodan Marelja – 

Bošnjak, Luko Hendić i Dino Blečić 

Putem Skype-a: Siniša Stipić, Krešo Troskot, Alen Papak 

Odsutni: Tomislav Ćurko – predsjednik – ispričao izostanak  

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Milan Gnjidić – pod točkom 17 – petanka boćanje 

Sjednicu je otvorio i vodio Denis Peršić, dopredsjednik Saveza kojeg je predsjednik, odsutan zbog 

iznenadnog obiteljskog zdravstvenog slučaja, sukladno Statutu ovlastio da vodi sjednicu. 

Dopredsjednik je na početku pozdravio sve prisutne, utvrdio potreban kvorum, glavnu tajnicu zadužio 

za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D : 

 

0.                      Prihvaćanje izvješća sa sjednice IO-a održane 29.listopada 2019.godine 

1. Izvješća izbornika reprezentacija za 2019.godinu 

2. Imenovanje izbornika za 2020.godinu 

3. Imenovanje v.d. direktora reprezentacije 

4. Prijedlog financijskog plana za 2020.godinu i trenutno financijsko stanje Saveza 

5. Organizacija završnih turnira 1.HBL-e, HŽBL-e i HJBL-e 

6. Zbor trenera HBS-a 

7. Komisije za razvoj raffa boćanja – izvješće sa 2.sjednice 

8. Žalba BRK Marjan na odluku Disciplinskog suca 

9. Sportska  komisija - Usvajanje privremenog kalendara HBS-a 

10. Sportska komisija – domaćinstava PH 2020. 

11. Sportska komisija – Propozicije natjecanja po disciplinama (volo) 

12. Komisija za akte – Prijedlog izmjena i dopuna Disciplinskog pravilnika i Poslovnika o radu IO-a 

13. Komisija za akte – Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o članarinama 

14. Izvješće sa Kongresa FIB-e – D.Peršić 

15. Izvješće sa sastanka HBSD i BZS – T.Ćurko i D.Peršić 

16. Stanje sudskih postupaka  

17. Petanka boćanje – prijedlog hodograma aktivnosti 

18. VN Pazina  

19. BS Grada Zagreba 
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20. Razno: 

- Leksikon najznačajnijih hrvatskih sportaša 

- 1.HBL – stanje (suđenje i disciplinske mjere) 

- SDUŠ – natječaj za sufinanciranje sportskih programa  

- Organizacija prijevoza djece na sportska natjecanja                             

 

koji je jednoglasno prihvaćen. 

 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

 

AD 0 - Prihvaćanje izvješća sa sjednice IO-a održane 29.listopada 2019.godine 

 

Izvješće sa sjednice IO-a održane 29.listopada 2019.godine jednoglasno je prihvaćeno.  

 

AD 1 – Izvješća izbornika reprezentacija za 2019.godinu 

 

Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje izvješća Č.Vukelića, A.Jurjevića, R.Grižančića i J.Maglića 

o aktivnostima reprezentacija za 2019.godinu, a koja će biti upućena predstavnicima u Skupštini u 

materijalima za sljedeću redovnu sjednicu. 

Dopredsjednik je otvorio raspravu o izvješćima i na početku se osvrnuo na povijesni uspjeh seniorske 

reprezentacije koja je na Svjetskom prvenstvu osvojila i naslov najbolje ekipe u ukupnom poretku, 

nagrada koju FIB po prvi put dodjeljuje, podsjetio je na prvi nastup raffa reprezentacije na Europskom 

seniorskom prvenstvu u Austriji i ostvarenom plasmanu na SP. Vrhunski seniorski rezultati nisu se 

nažalost ponovili u reprezentaciji do 23 godine od koje se mnogo očekivalo budući da su za nju nastupali 

tri aktualna svjetska prvaka. Razlozi vjerojatno postoje, činjenica je da se negdje pogriješilo. 

U raspravi koja je uslijedila sudjelovali su L.Hendić i D.Blečić koji su također čestitali i pohvalili 

seniorske rezultate, ali i potvrdili razmišljanja da je rezultat reprezentacije do 23 godine iznenađenje 

upravo zbog generacije koja igra. Rezultati u ženskoj kategoriji su maksimum u ovom trenutku, nažalost 

svjetsko seniorsko prvenstvo je otkazano.  

Na kraju su izvješća svih izbornika jednoglasno prihvaćena. 

 

AD 2 Imenovanje izbornika za 2020.godinu 

 

Dopredsjednik je izvijestio prisutne da je Predsjednik sa svim izbornicima obavio razgovore na temu 

ostvarenih rezultata, provedenih aktivnosti u 2019.godini i planova za 2020.godinu, a s obzirom na 

smjenu i raspored igrača po regijama u juniorskoj i mlađe seniorskoj kategoriji te činjenicu da se s njima 

kontinuirano radi na tom području, logično se nametnuo sljedeći prijedlog imenovanja: 

- Za reprezentaciju U-15 i U-18 – Čedo Vukelić 

- Za reprezentaciju U-23 – Vjekoslav Matetić 

- Za seniorsku reprezentaciju – Jure Maglić 

- Za žensku seniorsku reprezentaciju – Romano Grižančić 

- Za raffa reprezentaciju – Ante Jurjević – na prijedlog Komisije za raffa boćanje 
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U raspravi po ovoj temi sudjelovali su L.Matković, S.Marelja-Bošnjak, D.Peršić, nisu iznesene 

primjedbe na prijedlog imenovanja, potvrđeno je da je potrebno unijeti promjenu u kategoriju gdje su 

ostvareni slabiji rezultati te je donesena jednoglasna odluka: 

 

Izvršni odbor za 2020.godinu imenuje izbornike reprezentacija: 

- ROMANO GRIŽANČIĆ  - IZBORNIK ŽENSKE REPREZENTACIJE 

- ANTE JURJEVIĆ  - IZBORNIK RAFFA REPREZENTACIJE 

- VJEKOSLAV MATETIĆ  - IZBORNIK REPREZENTACIJE DO 23 GODINE 

- JURE MAGLIĆ  - IZBORNIK SENIORSKE REPREZENTACIJE 

- ČEDO VUKELIĆ  - IZBORNIK KADETSKE I JUNIORSKE REPREZENTACIJE 

 

AD 3 Imenovanje v.d. direktora reprezentacije 

 

Dopredsjednik je prenio prijedlog Predsjednika da se do imenovanja osobe za direktora 

reprezentacije, sukladno aktima Saveza, predlaže imenovanje tročlanog tijela, u sastavu predsjednik, 

dopredsjednik i glavna tajnica kao v.d. direktora reprezentacije. Naime, veće dulje vrijeme Savez je u 

potrazi za osobom koja bi obnašala tu funkciju, a pokazalo se u praksi da je za velika međunarodna 

natjecanja i akcije potrebno imati na raspolaganju takvu osobu koja bi imala jasno definiranu operativnu 

funkciju i obveze ispred i u ime Saveza. 

Na prijedlog nije bilo primjedbi te je donesena jednoglasna odluka: 

Do imenovanja direktora reprezentacije Izvršni odbor imenuje predsjednika, dopredsjednika i 

glavnu tajnicu za v.d.te funkcije. 

 

AD 4 Prijedlog financijskog plana za 2020.godinu i trenutno financijsko stanje Saveza 

 

Savez je dužan donijeti Financijski plan i godišnji program rada najkasnije do 31.prosinca tekuće godine, 

Dopredsjednik je dao na raspravu prijedlog Financijskog plana za 2020.godinu  koji je jednoglasno 

usvojen. 

 

SREDSTVA HBS-a 

prihodi iz 2019. i prethodnih godina 35.000,00 kn 

PRIHODI OD KLUPSKE ČLANARINE 210.000,00 kn 

ČLANARINA ZBORA SUDACA 16.000,00 kn 

PRIHODI OD OSOBNE ČLANARINE 150.000,00 kn 

DONACIJE I SPONZORSTVA+ žalbe+prijelazi 30.000,00 kn 

TISKOVINE HBS-a 10.000,00 kn 

UKUPNO HBS 451.000,00 kn 

SREDSTVA IZ PROGRAMA HOO-a *  
REDOVNI PROGRAM 811.223,00 kn 

TRENERI U PROGRAMU HOO-a   * 228.000,00 kn 

SPORTAŠI U PROGRAMIMA HOO-a  * 210.548,00 kn 
UKUPNO HOO 1.249.771,90 kn 

SVEUKUPNI PRIHODI A+B 1.700.771,90 kn 
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PRIJEDLOG RASHODA U 2020.GODINI   

OBVEZE IZ 2019. I PRETHODNIH GODINA 30.000,00 

MEĐUNARODNI  SUCI I DELEGATI 20.000,00 

VODITELJI LIGA, DRŽAVNIH NATJECANJA, SUCI 30.000,00 

ZBOR SUDACA  16.000,00 

RAD  IO-a  HBS-a 15.000,00 

SKUPŠTINA HBS-a 25.000,00 

TISKOVINE  (kalendar, obrasci, iskaznice)  15.000,00 

VANJSKI SURADNICI  -  odvjetnik 20.000,00 

REPREZENTACIJA SAVEZA 7.000,00 

NAKNADE BANKE 7.000,00 

FUNKCIONIRANJE UREDA SAVEZA - oprema ureda 30.000,00 

NADZORNI ODBOR  5.000,00 

SPORTSKA OPREMA REPREZENTACIJA    25.000,00 

DNEVNICE SPORTAŠIMA    30.000,00 

KADETI - međunarodna natjecanja 5.000,00 

WEB APLIKACIJA     20.000,00 

NAGRADE OSVAJAČIMA MEDALJA I REKORDA 25.000,00  

SUFINANCIRANJE HJBL 106.000,00  

SUFINANCIRANJE ORGANIZACIJE PH I KUPA 20.000,00  

A) UKUPNO RASHODI HBS 451.000,00 

 RASHODI - HOO    

B1) UKUPNO REDOVNI PROGRAM 811.223,00  

B2) TRENERI U PROGRAMU  228.000,00  

B3) RAZVOJNI  programi - UKUPNO 210.548,00 

UKUPNO HOO 1.249.771,90 kn 

PLANIRANI RASHODI (HBS + HOO) 1.700.771,90 kn 

 

 

Prijedlog Financijskog plana za 2020.godinu sukladno čl.31 Poslovnika o radu Skupštine HBS-a, 

bit će poslan predstavnicima u Skupštini da se o njemu pisano očituju čime će Savez formalno 

ispuniti  zakonsku obvezu. 

Eventualne izmjene i dopune u financijskom planu za 2020.godinu bit će stavljene na raspravu 

na sjednici Skupštine i bit će predmet rebalansa plana. 

 

S.Stipić postavio je pitanje što je sa sufinanciranjem odlaska raffa reprezentacije na Kemer kup u 

Tursku 2018.godine za koju je tada rečeno da će HBS sudjelovati u troškovima. Glavna tajnica 

odgovorila je da će se tek po dobivanju konačnog obračuna za 2019.godinu moći dati informacija o 

isplati za tu akciju, a o eventualnom iznosu odluku će donijeti IO. 
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AD 5 Organizacija  završnih turnira 

 

Na javni poziv za organizaciju završnih turnira u predviđenom roku u ured Saveza pristigle su sljedeće 

kandidature: 

- Za završnicu 1.HBL-e – BK Biston – nepotpuna kandidatura i BK Vargon – kao dodatna 

vrijednost ponuđen live streaming na njihov trošak 

- Za završnicu HŽBL-e – BK Labin 

- Za završnicu HJBL-e – BS PGŽ 

 

Dopredsjednik je otvorio raspravu o pristiglim kandidaturama uz prijedlog da se kandidatura BK 

Biston odbaci jer je nepotpuna.  

L.Hendić ukazuje na problem koji bi se mogao pojaviti u organizaciji završnice HJBL-e zbog štrajka u 

školama tj. odrade nastave u vrijeme kada su bili predviđeni proljetni školski praznici. 

D.Blečić predlaže, ako se prihvati kandidatura Bk Vargon za organizaciju završnice 1.HBL-e da se u tom 

terminu odigra i završnica HJBL-e u organizaciji BS PGŽ-e, od petka do nedjelje. Izvedivo je, važno je 

dobro razraditi satnicu, a bilo bi dobro i za promociju sporta. BS Primorsko-goranske županije podržava 

oba projekta. 

Dopredsjednik podržava ideju jer bi to bila jedinstvena situacija do sada, masovnija sportska 

manifestacija, a uključio bi se veći broj ljudi, gledanost bi sigurno bila veća. Termin bi bio termin 

završnice 1.HBL-e, znači 4. i 5.travnja 2020.godine. 

S.Stipić smatra da bi Izvršni odbor trebao uzeti u obzir da se završnica 1.HBL-e organizira sljedeće 

godine u Dalmaciji, vjeruje da za to postoje uvjeti i organizatori. 

D.Blečić pohvalio je organizaciju završnice HJBL-e u Bastu i smatra da nema razloga da se tako nešto ne 

ponovi u Dalmaciji. 

 

Nakon rasprave donesena je jednoglasna odluka o domaćinstvima završnih turnira i voditeljima 

tih natjecanja: 

 

- Završnica 1.HBL-e – BK Vargon – voditelj natjecanja Dino Blečić 

- Završnica HŽBL-e – BK Labin – voditelj natjecanja Alen Rojnić 

- Završnica HJBL-e – BS PGŽ – voditelj natjecanja Dino Blečić 

 

AD 6 Zbor trenera HBS-a 

 

Dopredsjednik je podsjetio prisutne da je u Puli u travnju osnovan Zbor trenera HBS-a koji, zbog 

objektivnih razloga, do sada nije bio posebno aktivan, no sada je potrebno konkretizirati zadatke i 

obveze tog tijela. 

S.Stipić ponovio je da zbog subjektivnih i objektivnih razloga, te vremenskog ograničenja, nisu 

odrađene neke aktivnosti te vjeruje da će za vrijeme školskih praznika uspjeti nadoknaditi preuzete 

obveze i pripremiti dokumente vezane za stručni rad boćarskih trenera. 

D.Peršić smatra da je to važno čim prije učiniti jer se baza trenera, koji su uključeni u rad sa svim 

dobnim kategorijama igrača i igračica, mora temeljiti i na prijedlozima i komentarima Zbora trenera. 

Usvojen je zaključak da se do sljedeće sjednice Zbora trenera pripremi plan aktivnosti za 2020.godinu. 

 

 



  
 

Sjednica IO-a od 7.prosinca 2019.godine održana u Rijeci Stranica 6 

 

AD 7 Komisija za razvoj raffa boćanja 

 

Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje izvješće sa 2.sjednice Komisije za razvoj raffa boćanja,  

a S.Stipić ukratko je iznio neke od najvažnijih zaključaka, prijedlog kalendara raffa natjecanja, prijedlog 

imenovanja A.Jurjevića za izbornika raffa reprezentacije, prijedlog širenja raffa lige, za početak na BS 

Šibensko-kninske županije koji je izrazio interes za sudjelovanjem. 

 

AD 8 Žalba BRK Marjan na odluku Disciplinskog suca  

 

Boćarski raffa klub Marjan uputio je žalbu IO-u na odluku Disciplinskog suca (br.184-1/2019), žalba je 

upućena u roku. 

Dopredsjednik je otvorio raspravu podsjećajući prisutne da se radi o teškom disciplinskom prekršaju, 

nedolaskom i ne igranjem na završnom turniru 1.HRL-e, čime se omalovažio rad ljudi uključenih u 

projekt raffa boćanja.  No, uzimajući u obzir visinu financijske kazne i činjenicu da su osobe u BRK 

Marjan također u određenoj mjeri zaslužne što se interes za raffa boćanje održao na području Splitsko-

dalmatinske županije predlaže smanjenje kazne sa 4.000,00 na 1.000,00 kn ali da kazneni bodovi 

ostanu. 

S.Stipić smatra da je smanjenje kazne osnovan i dobar prijedlog jer je Z.Omrčen, odgovorna osoba BRK 

Marjan, unatoč svim nesuglasicama koje su imali, osoba koja je dugo u raffa boćanju i bez čijeg 

doprinosa i angažmana ne bi bilo nacionalne raffa lige. 

L.Matković podsjeća da za ovaj prekršaj minimalna novčana iznosi 2.000,00 kn. 

D.Peršić smatra da bi Izvršni odbor, iako je prijedlog suprotan pravilniku, ipak ga trebao podržati jer se 

radi o osobi koja je dala veliki doprinos razvoju raffa boćanja na ovim područjima i pitanje je bili uopće 

bilo raffa lige, te se smanjenje kazne predlaže u duhu valorizacije njegovog dosadašnjeg rada. 

Nakon kraće rasprave donesena je većinom glasova, uz 2 suzdržana glasa sljedeća odluka: 

 

Izvršni odbor prihvaća žalbu BRK Marjan na odluku Disciplinskog suca te potvrđuje iznos 

novčane kazne u iznosu od 1.000,00 kn i kaznu oduzimanja 3 boda na tablici. 

Obrazloženje odluke Izvršnog odbora bit će poslan BRK Marjan. 

 

AD 9 Sportska komisija – usvajanje privremenog kalendara HBS-a 

 

Izvršni odbor na prijedlog Sportske komisije jednoglasno je usvojio prijedlog privremenog 

Kalendara HBS-a 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Važni-datumi-u-2020..pdf 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Kalendar-2020-PH.pdf 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Kalendar-natjecanja-SVE-HBL-19-

20.pdf 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Kalendar-natjecanja-HBL-20-21.pdf 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Međunarodni-kalendar-2020.pdf 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Važni-datumi-u-2020..pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Kalendar-2020-PH.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Kalendar-natjecanja-SVE-HBL-19-20.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Kalendar-natjecanja-SVE-HBL-19-20.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Kalendar-natjecanja-HBL-20-21.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/11/Međunarodni-kalendar-2020.pdf


  
 

Sjednica IO-a od 7.prosinca 2019.godine održana u Rijeci Stranica 7 

 

AD 10 Sportska komisija – domaćinstva PH 2020  

 

Sukladno usvojenom kalendaru bit će upućen javni poziv klubovima, boćarskim zajednicama i 

županijskim savezima za podnošenje kandidatura za organizaciju državnih prvenstava u 2020.godini 

i za juniorski četveroboj Alpe – Adria. 

U uredu Saveza pristigle su kandidature BK Putniković i BK Sveta Ana s Pelješca za završnicu seniorskog 

Kupa Hrvatske te iz BS Grada Zagreba za seniorsko PH u disciplinama pojedinačno klasično i krug.  

U raspravi u kojoj su sudjelovali svi prisutni potvrđeno da bi za promociju novoizgrađene dvorane na 

Pelješcu te kao podrška aktivnostima novoosnovanog županijskog saveza za područje Grada Zagreba 

bilo dobro podržati ove kandidature, te je većinom glasova uz 1 suzdržan glas donesena sljedeća 

odluka: 

 

- Za završnicu Kupa Hrvatske potvrđuje se kandidatura BK Putniković i BK Sveta Ana na 

Pelješcu te kao voditelj natjecanja Luko Hendić. 

- Za seniorsko PH u disciplinama pojedinačno klasično i krug potvrđuje se kandidatura BS 

Grada Zagreba te kao voditelj natjecanja Luka Gracin. 

 

Zainteresirani boćarski klubovi i boćarske zajednice dužni su poslati svoje kandidature putem 

županijskih boćarskih saveza kojima teritorijalno pripadaju. 

Kandidature je potrebno poslati u ured Saveza najkasnije do 15.siječnja 2020.godine. 

 

AD 11 Sportska komisija – Propozicije natjecanja po disciplinama 

 

Sportska komisija izradila je prijedlog Propozicija natjecanja po disciplinama, a D.Peršić iznio je samo 

najvažnije promjene u odnosu na prethodne godine: 

- novost je promjena broja sudionika PH za seniore (24 sudionika)  

- novost je Kup za boćarice gdje pravo nastupa ima po 1 predstavnik iz IBS-a, BS PGŽ, BS SDŽ i 

prvak HŽBL za 19/20.  

- Natjecanje u kupu za sve kategorije igra se po novom formatu (ČETVORKE). 

 

U raspravi o prijedlogu propozicija sudjelovali su svi prisutni članovi IO-a te je dokument Propozicija po 

disciplinama za 2020.godinu jednoglasno usvojen.  

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/01/Propozicije-državnih-natjecanja-po-

discplinama-prosinac-2019.pdf 

 

AD 12 Komisija za akte – Prijedlog izmjena i dopuna Disciplinskog pravilnika i prijedlog 

Poslovnika o radu IO-a 

 

L.Matković, predsjednik Komisije za akte ukratko je predstavio prijedlog izmjena i dopuna 

Disciplinskog pravilnika te prijedlog novog dokumenta, Poslovnika o radu Izvršnog odbora. 

Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 

 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/01/Propozicije-državnih-natjecanja-po-discplinama-prosinac-2019.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2019/01/Propozicije-državnih-natjecanja-po-discplinama-prosinac-2019.pdf
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Izvršni odbor potvrđuje prijedlog izmjena i dopuna Disciplinskog pravilnika te prijedlog 

Poslovnika o radu IO-a. 

Prijedlozi pravilnika i poslovnika upućuju se na raspravu županijskim savezima za usvajanje na 

sljedećoj sjednici Skupštine. 

 

AD 13 Komisija za akte – prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o članarinama 

 

Glavna tajnica predstavila je ukratko prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o članarinama, a koje se 

odnose na promjenu u terminologiji (klupska članarina postaje kotizacija za natjecanje na određenoj 

razini), uvođenje kotizacije za nastup na državnim prvenstvima, uvođenje članarine županijskim 

savezima. 

U raspravi u kojoj su sudjelovali svi prisutni izražena su određena neslaganja i negodovanja prema 

predloženim izmjenama i dopunama te je donesena jednoglasna odluka: 

 

Prijedlog izmjena i dopuna u Pravilniku o članarinama vraća se predlagatelju na doradu do 

sljedeće sjednice Izvršnog odbora. 

 

AD 14 – Izvješće sa Kongresa FIB-e 

 

Izvršni odbor primio je na znanje Izvješće D.Peršića, člana IO-a FIB-e sa Kongresa FIB-e održanog u 

Mersinu, 8.studenog 2019.godine. Kao najvažniji zaključci navedeni su: 

- Predstavljen i prihvaćen novi logo i vizualni identitet F.I.B 

- Usvojen etički kodeks i izabran  Etički odbor  

- Istaknuta potreba dopune disciplinskih tijela F.I.B i njihova aktivnost u rješavanju disciplinskih 

postupka 

- Usvojen zahtjev za održavanje skupštine C.M.S.B kao krovne svjetske organizacije boćarskog 

sporta 

- Pokrenut disciplinski postupak protiv Francuske boćarske federacije i odgovornih osoba vezano 

za događanja oko kandidature za održavanje Svjetskog prvenstva u Lyonu 

- Usvojene promjene statuta F.I.B. 

 

AD 15 Izvješće sa sastanka HBS-a i Balinarske zveze 

Izvršni odbor primio je na znanje izvješće T.Ćurka i D.Peršića o sastanku s vodstvom Balinarske zveze 

održanom u Ljubljani, 1.prosinca 2019.godine povodom dan Slovenskog boćanja. U hrvatskoj delegaciji 

bio je još i Boris Nadenić, predsjednik ZS HBS-a. 

Na sastanku se razgovaralo o sljedećim temama: 

- Daljnji razvoj međunarodne suradnje BZS i HBS-a, 

- Međunarodna ženska boćarska liga, 

- Zajednički projekti i mogućnosti financiranja EU fondovima, 

- Suradnja na području edukacije sudačkog, tehničkog i stručnog osoblja, 

- Razvoj raffa i petanka boćanja 
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AD 16 Stanje sudskih postupaka 

 

Glavna tajnica je u ime Predsjednika izvijestila prisutne o stanju sudskih postupaka u tijeku: 

- Postupak S.Gulje protiv HBS-a – postupak na drugostupanjskom županijskom sudu 

- Postupak HBS-a protiv BK Sokol – glavna rasprava zaključena, očekuje se odluka Županijskog 

suda. 

- Postupak S.Šimunović-Suknaić protiv HBS-a – tužiteljica je podnijela Reviziju Vrhovnom 

sudu na presudu drugostupanjskog Županijskog suda u Zagrebu koja je bila u korist HBS-a. 

Vrhovni sud smatra da drugostupanjski Županijski sud u Zagrebu nije dobro obrazložio svoju 

odluku te je postupak vratio na Županijski sud u Zagrebu, kako bi taj Sud dodatno obrazložio 

zašto je i zbog čega preinačio prvostupanjsku presudu po žalbi HBS-a. 

 

AD 17 Petanka boćanje – prijedlog hodograma aktivnosti 
 

Pod ovom točkom video vezom na sjednicu se priključio Milan Gnjidić, predsjednik petanka kluba 

Dalmatino iz Šibenika kojem je pružena prilika da se obrati članovima Izvršnog odbora i očituje o 

prijedlogu hodograma aktivnosti za razvoj petanka boćanja, koji je petanka klubovima upućen iz ureda 

Saveza na raspravu nakon sjednice IO-a od 29.10.2019.godine. 

U svom kraćem obraćanju M.Gnjidić predstavio je aktivnosti kojim se bavi PK Dalmatino i ostali 

petanka klubovi njima bliski, govorio je o pokušajima registracije Hrvatskog petanka saveza i o odluci 

Skupštine BS Šibensko-kninske županije o primanju u članstvo petanka klubova Dalmatino iz Šibenika, 

Vodice iz Vodica i Šibenik iz Šibenika. 

Nakon kraće rasprave u koju su se uključili i ostali članovi Io-a donesen je sljedeći zaključak: 

 

Do sljedeće sjednice IO-a HBS-a petanka klubovi Dalmatino, Vodice i Šibenik dužni su dovršiti 

postupak registracije u županijskom savezu (registrirati igrače, registrirati klub, podmiriti 

obveze klupske i osobne članarine), izraditi prijedlog imenovanja osoba u Komisiju za razvoj 

petanka boćanja, izraditi prijedlog sustava natjecanja za petanka boćanje te provedba ostalih 

aktivnosti definiranih hodogramom. 

 

AD 18 VN Pazina 

 

D.Peršić ukratko je upoznao prisutne članove IO-a s dopisom koji je uputio J.Jovičić, predsjednik BS 

Grada Pazina i dugogodišnji organizator međunarodnog turnira Velika nagrada Pazina. Naime, skrenuo 

je pažnju na poteškoće s kojima su suočeni završetkom mandata J.Jovičića (veljača 2020.godine) na toj 

funkciji i problemom pronalaska i imenovanja nositelja organizacije turnira. U raspravi su sudjelovali 

svi prisutni članovi IO-a, pohvalili su dosadašnju organizaciju turnira koji je odavno prerastao hrvatske 

okvire i postao jedan od važnijih turnira u međunarodnom kalendaru FIB-e i kako bi bila velika šteta za 

hrvatsko i europsko boćanje da se takav turnir prestane organizirati. 

Zaključak svih prisutnih je da se iz ureda Saveza uputi jedno pismo namjere prema gradonačelniku 

Pazina sa zamolbom da iskoristi svoj utjecaj i potakne sudionike u gradskim sportskim udrugama i 

zajednicama da pokušaju pronaći rješenje i imenuju nositelja organizacije VN Pazina. 

 

 

 



  
 

Sjednica IO-a od 7.prosinca 2019.godine održana u Rijeci Stranica 10 

 

AD 19 BS Grada Zagreba 

Članovi IO-a primili su na znanje i pozdravili Rješenje o upisu u registar novog županijskog saveza, 

Boćarskog saveza Grada Zagreba. Predstavnici novog saveza dužni su ured Saveza dostaviti svu 

dokumentaciju propisanu Statutom za primanje u članstvo HBS-a što će biti na dnevnom redu redovne 

sjednice Skupštine. 

Do tada je BS Grada Saveza, sukladno Zakonu o sportu i Pravilniku o registraciji, dužan uputiti poziv 

svim boćarskim udrugama na području Grada Zagreba da se učlane u svoj novi županijski savez. 

 

AD 20 Razno: 

- Leksikon najznačajnijih hrvatskih sportaša – Glavna tajnica izvijestila je prisutne da je 

zaprimljena zamolba za sufinanciranjem nove edicije iz svijeta sporta u kojem će svoje mjesto 

naći i najznačajniji boćari. Nakon kraće rasprave zaključeno je da će se po privremenom 

financijskom izvješću početkom siječnja odlučiti ima li sredstava i u kojem iznosu je moguće 

sufinancirati ovaj projekt. 

- 1.HBL – stanje (suđenje i disciplinske mjere) – D.Peršić izvijestio je prisutne o neviđenoj 

eskalaciji disciplinskih prekršaja i ostalih oblika neprimjerenog ponašanja između igrača i 

klubova i prema sucima u  1.HBL. Predlaže da se klubovima 1.HBL-e pošalje pismo upozorenja 

pred eventualno uvođenje dodatnih mjera za zaštitu regularnosti natjecanja. Prijedlog je 

jednoglasno usvojen. 

- SDUŠ – natječaj za sufinanciranje sportskih programa – Glavna tajnica izvijestila je prisutne 

o sudjelovanju na radionici SDUŠ-a za potencijalne prijavitelje na natječaje za sufinanciranje 

projekata u sportu. Rodila se ideja o pripremi prijedloga projekta međunarodne konferencije za 

trenere i stručno osposobljene osobe u boćanju koji bi odgovarao uvjetima iz natječaja. Glavna 

tajnica ukratko je izložila program konferencije, potencijalne sudionike, predavače i teme te 

zatražila suglasnost IO-a da se krene u pripremu prijave za natječaj. Financiranje se provodi na 

način da SDUŠ osigurava 80, a Savez 20% potrebnih sredstava. Prisutni članovi IO-a pohvalili su 

inicijativu, predloženo je da se pričeka preliminarno financijsko izvješće za 2019.godinu radi 

procjene iznosa vlastitih sredstava koji bi trebali biti uloženi u projekt. 

- Organizacija prijevoza djece na sportska natjecanja – Članovi IO-a primili su na znanje dopis 

i informacije iz Ureda Pravobraniteljice za djecu kojim se upozorava na sigurnost djece u 

prometu i organizaciju putovanja mladih sportašica i sportaša na pripreme i natjecanja. 

- X. seminar  „Glas žena u sportu“ – Glavna tajnica izvijestila je prisutne o sudjelovanju na 

seminaru u organizaciji Komisije za ravnopravnost spolova u sportu HOO-a u suradnji s Uredom 

za ravnopravnost spolova RH, SDUŠ i Agencijom za elektroničke medije. Posebno je istaknula da 

je Hrvatski boćarski savez tom prilikom naveden u nekoliko navrata kao primjer dobre prakse u 

provođenju aktivnosti vezanih za ravnopravnost žena u sportu i medijima (službena internetska 

stranica Saveza). 

- Dopredsjednik je  zadužio Glavnu tajnicu da za sljedeću sjednicu IO-a pripremi reviziju iznosa 

dnevnica za službene osobe na putovanjima na račun Saveza. 

- S.Stipić na kraju sjednice pohvalio je novi format igranja HJBL-e – skupina Jug koji već sada 

pokazuje dobre rezultate na terenu i pojavu novih mladih perspektivnih igrača. 

- L.Hendić predlaže da se na završnici HJBL-e uvedu nagrade/pehari za najbolje pojedince po 

kategorijama (brzinac, najbolji u krugu, najbolji igrač turnira i sl.) te da se vodi statistika 

najboljih rezultata lige. 
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Sjednica je započela s radom u 11, a završila u 16 sati. 

 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                              Predsjednik HBS-a 

                                                                                                                                                              Tomislav Ćurko 

                                                                                                                                                                             

         


